

《单词百科:injunction是什么意思?injunction怎么发音?injunction的解释和用法》

英语单词injunction是什么意思?injunction怎么读?injunction怎么发音?简答网为您整理了injunction的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



injunction怎么读

injunction的读音:[n d η k n]

injunction的意思

1、n.命令，禁令，强制令;

injunction的近义词

1、ban v.禁止;取缔;

2、command n.命令;控制;指挥部;精通;

- 3、commission v.正式委托;任命...为军官;
- 4、dictation n.口授, 听写;听写测验;命令;
- 5、embargo n.禁运(令);停止通商(令);禁止;限制;

injunction的双语例句

- 1、The granting of an injunction is at the discretion of the court.

强制令的签发属于法院的自由裁量权.

- 2、He took out a court injunction against the newspaper demanding the return of the document.

他取得了法院强制令, 要求报社归还那份文件。

- 3、Injunction. This is a court order issued to a defendant.

禁令, 是指法庭对被告颁布的命令.

- 4、Elinor, conning over every injunction of distrust, told herself likewise not to hope.

埃莉诺细细领会每一句叫她不抱信心的暗示, 同样告诫自己不要作过奢的指望.

- 5、The company applied for an injunction to stop their competitor from marketing a similar product.

公司提出申请要求获得阻止他们竞争者出售类似产品的禁令.

- 6、Therefore King Darius signed the document, that is, the injunction.

但6:9于是 大利乌王 立这禁令、 加盖玉玺.

- 7、Injunction were formerly obtained by writ but now by a judicial order.

禁令原来要通过令状获得,现在则要通过司法命令.

- 8、Chapter IV Maritime Injunction.

第四章海事强制令.

- 9、The judge has issued an injunction to ban the magazines from publishing the pictures.

法官颁发命令,禁止杂志刊登这些照片.

10、The district court judge agreed and issued an injunction in the summer of 1991.

地区法院的法官同意这个观点并在1991年夏天发布了强制令.

11、Last month opponents of the pole tax filed for a temporary injunction against it.

上个月杆子税的反对者们提起诉讼申请临时强制令来反对它.

12、He is granted a temporary injunction.

他被给予临时禁令.

13、The legal adviser recommended an injunction against the directors of the company.

公司法律顾问建议申请针对公司董事会的强制令.

14、He ignored his father's injunction to be silent.

他不理睬父亲要他沉默的命令.

15、His attorney sued out a writ of injunction against their cutting down the trees.

他的律师向法院请求签发禁令禁止他们砍伐树木.

16、The legal adviser recommend apply for an injunction against the director of the company.

法律顾问建议申请向公司董事发禁止令.

17、If an injunction is disobeyed the person concerned may be send to prison.

若有违背该禁令,此人则将面临牢狱之灾.

18、Arcara extended an order staying the injunction until then, which means it will have no effect.

阿卡拉通过延长一项命令来延期此项禁令到失效,此即意味着这项命令届时也将失效.

以上是简答网为您整理的injunction怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助. 查看更

多关于inj

unction的用法、inj

unction的释义、injunction的相关详情

请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/injunction>

